

استمارة طلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك البلاد للدورة القادمة والتي تبدأ من

تاريخ 2022/04/17م الى 2025/04/16م

Nomination Form for Board of Directors Membership for the upcoming Term starting
from 17/4/2022 to 16/4/2025

	اسم المرشح Candidate's name
	رقم الهوية الوطنية / جواز السفر / الإقامة National ID/Passport/Residence Number
	تاريخ الميلاد Date of Birth
- - - -	المؤهل العلمي Scientific Qualification
	الخبرات العملية فى مجال أعمال وأنشطة البنوك (إن وجدت) Practical Experiences in Banking Business and Activities (if any)
	-
	-
	-
	-
	-
	-

• إذا كان المرشح يشغل حالياً أو سبق له عضوية مجلس الإدارة أو عضو في احدى اللجان التابعة للمجلس، لأحدى الشركات المدرجة وغير المدرجة، (يرجى إيضاحها)، وسجل حضور الجلسات التي حضرها أصالة.

• If the candidate currently or has previously served on the Board of Directors or is a member of one of the board's committees, for one of the listed and unlisted companies, (details list required), and the record of attending the meetings that have been attended in Person.

تاريخ انتهاء العضوية End Date of Membership	تاريخ بدء العضوية Start Date of Membership	الشركة Company
		1.
		2.
		3.
		4.
		5.

• أرفاق المستندات المؤيدة للسيرة الذاتية والمؤهلات والخبرات في أعمال البنك.

• Attach documents supporting the cv, qualifications and expertise in the banking business and activities.

استمارة طلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك البلاد للدورة القادمة والتي تبدأ من

تاريخ 2022/04/17م الى 2025/04/16م

Nomination Form for Board of Directors Membership for the upcoming Term starting

from 17/4/2022 to 16/4/2025

• **شروط الترشيح:**

- 1 أن يكون المرشح حاصل على مؤهلات علمية تساعده على أداء مهامه ومسؤولياته بالمجلس.
- 2 يجب ألا يكون للمرشح أي مصلحة أو عضوية أو يشترك في أي عمل من شأنه منافسة البنك في نشاطه الرئيسي.
- 3 يجب ألا يشغل المرشح عضوية مجلس إدارة أكثر من خمس شركات مدرجة في آن واحد.
- 4 أن يلتزم المرشح لطلب العضوية بتخصيص وقت كاف ومناسب للقيام باختصاصه وواجباته تجاه العضوية
- 5 ألا يكون قد سبق إدانته بجريمة مخلة بالشرف والأمانة أو صدر حكم بإشهار إفلاسه
- 6 استيفاء وتوقيع استمارة الترشيح.
- 7 تعبئة نموذج (الملائمة) الخاص بالبنك المركزي السعودي.
- 8 تعبئة نموذج رقم (3) والخاص بهيئة السوق المالية.
- 9 بالنسبة للمرشح الذي سبق له أن شغل أو ما يزال يشغل عضوية مجلس إدارة إحدى الشركات المساهمة، فعليه إرفاق بيان بأسماء الشركات المساهمة التي كان عضواً بمجالس إدارتها، وتواريخ شغله العضوية وسجل حضور الجلسات التي حضرها أصالة.
- 10 تقديم صورة واضحة من بطاقة الهوية الوطنية وجواز السفر سارية المفعول والسجل العائلي بالنسبة للأفراد والسجل التجاري للشركات والمؤسسات وأرقام الاتصال الخاصة بالمرشح.
- 11 بيان بالشركات أو المؤسسات التي يشترك المرشح في إدارتها أو ملكيتها أو عضوية مجالس إدارتها وتمارس أعمالاً شبيهة بأعمال البنك أو لها عقود أو مصالح مشتركة مع البنك.
- 12 التزام المرشح في حالة انتخابه لعضوية مجلس الإدارة بتقديم الإفصاحات المطلوبة وفقاً لسياسة تعارض مصالح أعضاء مجلس الإدارة وأعضاء اللجان المنبثقة عن المجلس.

• **Nomination terms:**

- 1 The candidate must have scientific qualifications to assist perform his duties and responsibilities in the Board.
- 2 The candidate must not have any interest, membership or participation in any work that would compete with the bank in its main activity.
- 3 The candidate must not serve on the board of directors of more than five listed companies simultaneously.
- 4 The candidate must commit to the application for membership by allocating sufficient and appropriate time to carry out his competence and duties towards membership.
- 5 Has not previously been convicted of a crime against honour or has been sentenced to bankruptcy
- 6 Complete and sign the nomination form.
- 7 Fill in (Fit & Proper form) issued by the Central Bank.
- 8 Fill in Form 3 - CMA.
- 9 For a candidate who has previously served or continues to serve on the Board of Directors of a joint stock company, he or she must attach a statement of the names of the joint stock companies that he was a member of the boards of directors, his or her membership dates and the record of attendance at the sessions attended in person..
- 10 Provide a clear copy of the national identity card, valid passport, family ID for individuals, commercial certificates of companies and institutions and the candidate's contact numbers.

استمارة طلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك البلاد للدورة القادمة والتي تبدأ من

تاريخ 2022/04/17م الى 2025/04/16م

Nomination Form for Board of Directors Membership for the upcoming Term starting
from 17/4/2022 to 16/4/2025

- 11 A list of companies or institutions that the candidate co-manages, owns or membership of their boards of directors and engages in business similar to the bank's business or has joint contracts or interests with the bank.
- 12 The candidate's obligation if elected to the Board of Directors to provide the required disclosures in accordance with a policy conflict of interest of board members and members of sub-committees.

•إقرار بالاطلاع على الشروط والتوقيع على طلب الترشيح:

لقد أطلعت على شروط الترشيح المعلن عنها، بالإضافة الى ما ورد في تعاميم وزارة التجارة ذات الصلة، والمبادئ الرئيسية للحكومة في البنوك العاملة بالمملكة العربية السعودية الصادرة من البنك المركزي السعودي، ونظام الشركات ولوائحه، وقواعد التسجيل والإدراج ولوائح حوكمة الشركات الصادرة من هيئة السوق المالية، ولتوفرها لدي فأنتني أبادي رغبتي في الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك البلاد للدورة القادمة للمجلس والتي تبدأ بتاريخ 2022/4/17م ولمدة ثلاث سنوات.

•Acknowledgement of Reviewing the Conditions for Nomination:

I hereby acknowledge that I have read all the nomination conditions including all mentioned in Ministry of Commerce circulars related, the principles of governance in the financial institutions operating in Saudi Arabia issued by the Central Bank, the Companies' Law and its regulations, Listing Rules and the Regulations of Corporate Governance issued by Capital Market Authority, therefore, I would like to apply for the membership for Board of Directors of Bank Albilad for the upcoming term that started from 17/4/2022 for 3 years.

	Name الاسم
	National address العنوان الوطني
	Contact numbers ارقام التواصل
	E-mail البريد الإلكتروني
.....	Signature التوقيع
	Date In تحريراً في

ملاحظة: في حال عدم كفاية المساحة المخصصة للإجابة على أي مما سبق فينبغي إرفاق الإجابة في ورقة خارجية ويتم التوقيع عليها ورافقها باستمارة الترشيح هذه.

Note: If extra space is required to answer any question, the answer shall be written on another paper attached to the Form and signed by the Candidate

السيرة الذاتية

❖ البيانات الشخصية للعضو المرشح:						
			الاسم الرباعي			
		تاريخ الميلاد	الجنسية			
❖ المؤهلات العلمية للعضو المرشح:						
م	المؤهل	التخصص	تاريخ الحصول على المؤهل	اسم الجهة المانحة		
1						
2						
3						
❖ الخبرات العملية للعضو المرشح:						
الفترة		مجالات الخبرة				
❖ العضوية الحالية في مجالس إدارات شركات مساهمة أخرى (مدرجة أو غير مدرجة) أو أي شركة أخرى أياً كان شكلها القانوني أو اللجان المنبثقة منها:						
م	اسم الشركة	النشاط الرئيس	صفة العضوية (تنفيذي، غير تنفيذي، مستقل)	طبيعة العضوية (بصفته الشخصية، ممثل عن شخصية اعتبارية)	عضوية اللجان	الشكل القانوني للشركة
1						
2						
3						
4						
5						
6						
7						
8						